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aminvws.nl]; ITIEIEE.To:

15.1.21
Cc:

From: )

Sent: Thur 3/2/2023 2:23:29 PM

Subject: RE: VK artikel

Received: Thur 3/2/2023 2:23:29 PM

Graag gedaan, nu maar hopen dat de VK er wat mee wil doen.

var:IEEE) EER viii

Verzonden: donderdag 2 maart 2023 15:22

) FE orminvs.i> EXE SEE iv.IEC
) @minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: VK artikel

KEE
Fijn, dank dat je dit nog hebt opgepakt!

Groet,

Verzonden: a

EP
2 maart 2023 15:10

EEE minvws.n!>;INCE<BCEET© inves. >;END
) SEE minvws.n >;IEEESEEe minvws.n)>

Onderwerp: FW: VK artikel

Ter info, hopelijk wordt het VK-artikel genuanceerder dan we het vanmorgen binnenkregen. Ik heb EEBF-Roebeld en hij gaat zijn

best doen.

ver:INE
Verzonden: donderdag 2 maart 2023 15:08

Aan: 5.1.2e | Q-support' -support.nu>

cc 5.1.2e )SEE@ minvws.ni>; )JE@ minvws.nl>
Onderwerp: VK artikel

Beste [IERESI
Dank datje net je telefoon opnam terwijl je bij een patiént was. lk vertelde je heel kort onze zorgen over het artikel in VK morgen,

omdat dat wat ons betreft te hoge verwachtingen wekt. Wij krijgen daar dan weer vragen over en onze woordvoerder (in cc) moet

dan eea afzwakken. Dat zou jammer zijn, want verder is het een mooi artikel. Je gaf aan datje je best gaat doen om te kijken of het

artikel nog gecorrigeerd kan worden. Specifiek gaat het dan om de volgende twee passages, waarbij de twee vetgedrukte zinnen

wat ons betreft verwijderd moeten worden:

5.1.2i Concept

De laatste zin wekt te hoge verwachtingen. Dit kunnen we niet waarmaken op dit moment. Het zou beter zijn als deze wordt

verwijderd. Ook liever spreken over een expertisecentrum en niet meervoud, want het gaat om het netwerk/de samenwerking.

Onderzoeksfinancier ZonMw heeft deze week minister Kuipers van Volksgezondheid voorgesteld om
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meer geld vrij te maken voor onderzoek naar langdurige coronaklachten.

Dit is een verkeerde weergave, ontstaan vanuit het NOS-artikel. Ik heb dit ook met ZonMw besproken, zij hebben dit niet zo

bedoeld. Het zit zo: ZonMw heeft minister Kuipers, op diens verzoek, vorige week een overzicht van lopend onderzoek naar post-

COVID toegestuurd. Dit overzicht zal als bijlage bij de kennisagenda worden gepubliceerd op de website van ZonMw zodra het

onderzoeksvoorstel voor de kennisagenda, dat we deze week hebben ontvangen van ZonMw, door de minister is goedgekeurd.
Dit overzicht vormt input voor de EU-Gezondheidsraad van 14 maart. Minister Kuipers heeft tijdens de EU-Gezondheidsraad van 9

december jl. bij zijn Europese collega’s aandacht gevraagd voor post-COVID en de noodzaak voor het samenwerken rondom het

uitwisselen en verbinden van onderzoeken. Dit heeft hij eerder ook al gedaan, en zal hij ook bij de aankomende Gezondheidsraad

van 14 maart doen. In aanloop daarnaartoe heeft hij deze vraag aan ZonMw gesteld.

Er is dus geen sprake van dat ZonMw de minister heeft voorgesteld meer geld vrij te maken voor onderzoek naar langdurige
coronaklachten. Het is daarom beter als ook deze zin wordt verwijderd.

lk hoop dat het lukt deze twee passages aan te laten passen, dat helpt ons allemaal in het proces om te doen wat we kunnen op

post-COVID gebied.

Veel dank alvast,


